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ČESKÝ KORFBALOVÝ SVAZ  Z.S. 
Zátopkova 100/2 , 160 17 Praha 6 
info@korfbal.cz 
www.korfbal.cz 

 
 

Zápis  
z jednání VV ČKS 

19.3.2024 - 20:30 - Google Meet 
 
Přítomni:  
Daniel Valeš, Lukáš Filip, Jakub Máša, Josef Valenta, Denisa Kolářová, Tomáš Voda 
 
Host:  
Tomáš Buriánek 

Zahájení 

• Předseda VV zahájil jednání VV 

Aktuální informace předsedy VV 
- IKF WBKC 2024 Thajsko: Nominace týmu byla představena, předseda Výkonného výboru popsal 

známý průběh příprav. Manažerskou pozici týmu bude zastávat Ondřej Švík. Předseda zdůraznil, 
že beach korfbal zřejmě bude nyní trvalou součástí programu The World Games a je 
pravděpodobné, že tradiční K8 bude v budoucnu z programu vyřazena. 

- IKF U21 EKC v Kolíně - kontrola z Krajského úřadu k poskytnuté dotaci: Dne 20.3.2024 započne 
kontrola ze strany Krajského úřadu, zaměřená na finanční transakce, bankovní výpisy, materiály 
pro propagaci, fotodokumentaci a další. Všechny relevantní dokumenty jsou již k dispozici 
kontrolnímu orgánu. Do 30 dnů ode dne zahájení kontroly bude do datové schránky doručen 
protokol o výsledcích kontroly. 

- ČKS U15 KEC 2024 v Kutné Hoře: Generální sekretář poskytl informace ohledně organizace 
nadcházejícího turnaje U15 v Kutné Hoře, který se bude konat od 11. do 14. července 2024.            
K dnešnímu dni jsou přihlášeny dva týmy z České republiky, Nizozemska a Anglie a jeden tým z 
Německa. Probíhají rovněž jednání s dalšími dvěma klubovými týmy z Nizozemska. Pro účastníky 
je připraven sportovní komplex s dvěma sportovními halami, ubytováním a zajištěnou stravou pro 
celou dobu turnaje pro všechny účastníky turnaje. 

- Seminář ČOV pro neolympijské svazy: Generální sekretář a zástupce ČKS v Komisi pro 
neolympijské sporty Milan Schwarz se 19.3.2024 zúčastnili setkání. GS přednesl VV informace ze 
semináře, kde předseda komise informoval o chystaném prvním setkání k TWG 2025 a zdůraznil 
význam spolupráce mezi svazy. Dále bylo oznámeno, že NSA bude vyžadovat úhradu členských 
příspěvků ve výši minimálně 200 Kč na osobu za rok jako podmínku financování. Členské 
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příspěvky se u zúčastněných svazů pohybují od 200 do 2900 Kč na osobu za rok, přičemž 
minimální částka 200 Kč je stanovena pouze několika málo svazy. Během workshopu proběhla 
diskuse o řízení svazů zaměstnanci a systému odměňování volených zástupců, včetně analýzy 
členské základny, rozpočtů a pracovních úvazků jednotlivých sportovních svazů. Dále byla 
diskutována struktura nákladů a příjmů jednotlivých svazů. Souhrn informací z tohoto semináře 
bude Výkonnému výboru zaslán spolu se zápisem. 

- Národní sportovní agentura (NSA): ČKS je, dle prioritizace, ve třetím koši prioritizace. Podle 
analýzy Milana S. se zdá, že některé položky nebyly v kalkulaci zohledněny. Předseda Výkonného 
výboru se zúčastní společného setkání sportovních svazů s NSA dne 28.3., kde bude projednáván 
tento i další body programu. 

Schválení hlasování per rollam 
- Hlasování per rollam bylo oficiálně schváleno v souladu s předem zaslanými materiály pro jednání 

Výkonného výboru: 

• Rozhodnutí na základě hlasování ze dne 8.1.2024 - Výkonný výbor Českého korfbalového 
svazu rozhodl ve žádosti MS YMCA Znojmo o povolení startu hráček z kategorie starší žáci 
(Lenka Pavlíčková a Anežka Wranová) o dvě věkové kategorie do soutěže dospělých takto: 
žádosti se nevyhovuje. 

• Rozhodnutí na základě hlasování ze dne 9.2.2024 - Výkonný výbor Českého korfbalového 
svazu rozhodl ve žádosti MS YMCA Znojmo o povolení startu hráček z kategorie starší žáci 
(Lenka Pavlíčková a Anežka Wranová) o dvě věkové kategorie do soutěže dospělých takto: 
žádosti se vyhovuje. 

 

Vizualizace 2030, materiální požadavky, propagační balíčky a brand ČKS 
- Předseda Výkonného výboru zahájil bod týkající se zaslaných materiálů a zdůraznil potřebu 

uzavření problematiky do konce března 2023. Následovala rozsáhlá debata o designu, struktuře 
a výběru materiálů, přičemž byl kladen důraz na rozlišení mezi benefity, standardním zbožím a 
stálým reprezentačním vybavením. Jakub Máša představil společnost Hummel. Jako další 
možnost byla zmíněna např. společnost Jersey 53 (výrobce dresů pro Superligu 2023).  

- Předseda Výkonného výboru uzavřel diskuzi s rozhodnutím, že nechá grafika připravit vizuální 
návrhy, o kterých se poté bude hlasovat.  

- Jakub Máša požádá o cenovou nabídku od společnosti Hummel, aby ji bylo možné porovnat s 
nabídkou od stávajícího dodavatele ERIMA. 

 

Členské příspěvky 2024 
- Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. stanovila poplatek za členství fyzické osoby v 
Českém korfbalovém svazu z.s. na rok 2024 ve výši 200,- Kč za každou fyzickou osobu. Splatnost 
členského příspěvku se určuje ke dni 1.4.2024.  
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- Předseda VV zdůraznil nutnost zůstat ve střehu a být připraveni na možnost, že v listopadu může 
být vyhlášena výzva s určitými požadavky NSA. Při jejich nesplnění by mohlo dojít k omezení 
finanční podpory svazu právě ze strany NSA.  

- Členové svazu mají možnost čerpat tzv. benefity. Mezi benefity, které svaz může nabídnout, patří 
korfbalový materiál, jako jsou míče a obroučky, a další material, který je v řešení - viz předchozího 
bodu. 

 

Finále ČKS 2024 
- Zarezervována hala Klimeška s výhledem na 3 roky (24,25 a 26), přesně dle návrhů diskutovaných 

na VH. Neutrální místo ve středu ČR. Kapacita hlediště je cca 400 míst + 100 míst na stání. Hala 
disponuje velkým vestibulem k propagaci partnerů, v hale je bufet. Nákup vstupenek (konkrétních 
sedaček) ve spolupráci s Ticketportal. Vše s výhledem na ME 2026. 

- Generální sekretář spolu s členy marketingové komise ČKS poskytl informace o aktuálním stavu 
příprav, včetně organizačního a mediálního pokrytí akce. 

Tomáš Buriánek 
- Na posledním VV požadavek Tomáše Buriánka na zvýšení měsíční mzdy na 10.000,- Kč. S tím 

byl spojen požadavek členů VV na výčet zatím provedené práce a plán do budoucna. Vše 
uvedeno v připojených odkazech. 

• Time frame práce pro ČKS - Tabulky Google 

• Práce pro ČKS + výhled - Dokumenty Google 
- Bod byl na programu VV 7/2023, pro neúčast TB byl odložen na následující VV. Po prostudování 

zaslaných podkladů a diskuzi členů s Tomášem Buriánkem VV odsouhlasil navýšení mzdy na 
10.000,- Kč od 03/2024.  

Superliga 2024 
- Přihlášeny jen 4 týmy. Z dotazování vyplynulo, že dva kapitáni z loňského roku účast odřekli, jeden 

kvůli penězům, druhý kvůli „starostem“. Zároveň evidujeme žádost „studentského“ týmu ohledně 
startovného, které je pro ně příliš vysoké. Požadavek byl, aby vše bylo včas, a proto byla liga 
vypsána fakt s předstihem. Bohužel na Superligu zatím nemáme sponzora, dále víme, že balík 
ČKS bude letos menší, proto jsme stanovili startovné, které zaplatí každému dres. Cestou 
vlastních dresů jsme jít nechtěli, abychom udrželi nějaký standard soutěže.  

- Předseda VV navrhl odložení termínu pro uzavření přihlášek do 30.4.2024. V případě nenaplnění  
kapacity 8 týmů bude nutné se zamyslet nad změnou formátu soutěže. 

Termín VH ČKS 
- V minulosti se Valná hromada ČKS konala současně s projektem SUPERLIGA. Vzhledem k 

informacím uvedeným v předchozím bodu bude o termínu konání rozhodnuto později. 
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Žádost o podporu ASKA cup 
- Korfbalový klub ASKA Lubná požádal o podporu pro nadcházející ASKA CUP 2024, a to jak v 

podobě materiální i finanční tak, aby se podpořila popularizace korfbalu v regionu Zlínska. 
Členové výkonného výboru obdrželi informace (kopie mailové korespondence žadatele) v 
podkladech pro jednání. Žadatel v žádosti nespecifikoval požadavek na výši podpory a rozpočet 
akce, předmět požadavku uvedl na podporu nákladů na ubytování a stravu zahraničních 
účastníků. Po diskusi Výkonný výbor rozhodl, že turnaj může být podpořen materiálně, finanční 
podporu VV zamítl.  

Různé 

- Rozdělení vlastních zdrojů ČKS: VV rozhodl přiznat oddílu Sportoví klub TKC Děčín IČ: 18385532, 
Křížová 19/11, 405 02 Děčín, podporu ve výši 7.000,- Kč, splatnou na účet  29835431/0100 do 
5.4.2024. 

- Žádost SK RG Prostějov o změnu formátu ČDKE: SK RG Prostějov navrhl změnu formátu 
nadstavbové části soutěže ČDKE, kdy by se v případě účasti pouze tří týmů semifinále nekonalo. 
Místo toho by první dva týmy základní části postoupily přímo do finále. Změnu formátu 
neumožňují řády ČKS. Návrhu SK RG Prostějov tedy není možné vyhovět.  

Ukončení 

- Předseda VV ukončil jednání VV. 
 
        
 
 
          Zapsal: Tomáš Voda 


